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LIMBURGSE SCHAAKBOND 


Secretariaat: W. Ruijters, Bosveld 12, 6099 AN Beegden, tel. - 04747 - 1816 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de Li.S.B., die op 14 april 1984 
in het Buurtcentrum "Limbrichterveld" te Sittard werd gehouden. 

Aanwezig waren de bestuursleden: H. Borghouts, F. Hendriks,E. Jacobs, W. Jeuken 
en W. RUijters. 

de bondsraadleden: B. van Cleef en C. van Gunst 
de vertegenwoordigers van verenigingen volgens onderstaande lijst 

nr naam van de vereniging aantal leden aantal sternmen 
per 01-03-84 per 01-03-84 

1 s.v. Arx 29 3 
2 s.v. Attaque 20 2 
3 s.v. Bergen 38 4 
4 Blerickse s.v. 45 5 
5 s.v. Brunssum 59 6 
6 s. v. Cayer 8 2 

27 s.v. Cebusta 14 
38 s.v. D.J.C . 29 

9 s.v. D.J.Z. 21 3 
10 s.c. Fortuna 30 3 

11 E.W.S. 48 5 
12 GESS 91 10 
13 s.v. "De Witte Dame" 29 3 
14 Heerlense s.v. 20 2 
15 s.v. Hoensbroek-Max-Euwe 58 6 
16 s.v. Horst '76 12 2 

417 Heldense Dam- en Schaakver. 35 
718 s.v. Kerkrade 67 
419 ' .Y. Klein Paries 36 

1220 s.v. Leudal 117 

221 s.v. Maabracht 15 
22 s.v. Maasniel 14 2 

. 423 M.S.V. 39 
324 s. v. "Dud Heerlen" 21 
325 s. v. "De Postertoren" 28 

26 s.v. Reuver 21 3 
27 r.s.c. "'t Pionneke" 72 8 
28 s. v. Schaesberg 87 9 

429 s.c. "Schador" 34 
30 Tegelse s.v. o o 

31 Comb. Ubach o. W/"De Raadsheer" 25 3 
32 s.v. Venray 57 6 

1233 s.v. Venlo 115 
34 s.v. Voerendaal 19 2 
35 V.S.M. 109 11 
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blad 2 

1 Opening en mededelingen 

De voorzitter was verheugd te constateren, dat ondanks het mooie weer de 
opkomst weer groot was . Juist vanwege het aangename weer hoopte hij op een 
prettige en snelle afwikkeling. Een bijzonder woord van welkom richtte hij 
tot de vertegenwoordigers van de Tegelse s.v .. Deze vereniging had zich 
onlangs aangemeld als lid van de Li.S . B. en was daarom ook uitgenodigd. 

De cursus wedstrijdleider A, die in Roermond werd gegeven, was door 25 
candidaten bezocht. Daarnaast moest een wachtlijst worden aangelegd, omdat 
er meer candidaten waren dan er cursisten werden toegelaten . Vanwege dit 
grote aantal aanmeldingen werd door de commissie kadervorming van de KNSB 
besloten, nogmaals een cursus in Roermond te organiseren. Deze zal gedurende 
het komende najaar wQrdp.n georganiseerd . Naast deze cursus wil het Li.S.B.
bestuur ook nog andere curs·ussen naar Limburg halen. Of het bestuur hierin 
zal slagen is nog niet bekend, zodra er echter iets te melden valt inzake 
nieuwe cursussen zal hieraan in de "Nieuwsbrief" bekendheid worden gegeven. 

De heer B. van Cleef had gedurende de wintermaanden het archief van de 
Li.S.B. op orde gebracht en hiervoor dankte de voorzitter hem namens allen. 

Het is de voorzitter duidelijk geworden dat het aantal toernooien weer is 
toegenomen , dit ondanks de steeds groter wordende problemen bij het zoeken 
naar een sponsor. De voorzitter sprak de hoop uit dat alle toernooien ook 
volgend jaar weer georganiseerd kunnen worden . 

Tot slot ging hij in op de bijzonder spannende competitie. Tot op het laatst 
was het nog onzeker wie de nieuwe kampioen van Limburg zou worden.Uiteindelijk 
werd het V.S.M . Die in de promotiecompetitie mag proberen om opnieuw in de 
2e klasse van de KNSB geplaatst te worden. 

In de KNSB-competitie hebben de Limburgse vertegenwoordigers het ontzettend 
moelijk gehad. GESS wist zich in de Ie klasse niet te handhavenen degradeerde. 
De s.v. Schaesberg wist zich ten koste van de s.v. Brunssum te handhaven, 
waardoor opnieuw een Limburgs team uit de KNSB-competitie verdwijnt. 

2 Ingekomen stukken 

Een bericht van verhindering werd ontvangen van de s.v. Bergen, s.v. "De Poster
toren", s . v. Maasniel , s.v. Arx en de heer Kuijpers, lid van het KNSB-bestuur. 

3 Het verslag van de vorige vergadering 

De heer Duurvoort (s.v. Brunssum) vond het bezwaarlijk dat de agenda met bijlagen 
werd verkleind. Voor hem werden deze stukken onleesbaar. De secretaris zegt 
hem hierop toe in de toekomst een exemplaar op normale grootte te zullen toe
zenden. 

De heer Cuppen (s.v. Blerick) miste in het verslag onder het punt "Ingekomen 
stukken" de opmerking, dat de brief van de s.v. Blerick op de agenda van de 
eerstvolgende Algemene Ledenvergadering zou worden geplaatst. De voorzitter 
antwoordde hierop dat het bestuur van mening is en blijft dat de heer Borghouts 
volkomen correct heeft gehandeld en daarom geen redenen aanwezig acht om deze 
brief alsnog te behandelen. Voorts deed hij de suggestie om in de toekomst 
eens te discussieren over de problemen rond de dubbelfuncties. 

De heer Duurvoort (s.v. Brunssum) betreurde het dat de s.v. Blerick geen kans 
kreeg om de brief te behandelen. 

Het daarna door de s.v. Blerick ingediende voorstel om dit .schrijven alsnog op de 
agenda op te nemen werd verworpen. 
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Verder werd het verslag goedgekeurd. 

4 Wijziging van het huishoudelijk reglement i.v.m. de contributieberekening en -inning. 

Tijdens de laatste KNSB-bondsraadvergadering werd besloten de contributieberekening 
en -inning te herzien. Deze maatregel heeft echter ook consequenties voor de 
gang van zaken binnen de Li.S.B. Vandaar dat wordt voorgesteld om de Li.S.B.
regelingen op soortgelijke wijze aan te passen. 

De penningmeester zette in het kort de nieuwe KNSB-regeling uiteen en ging 

voorts in op de Li.S.B.-voorstellen. 


De heer Heman (s.v. Voerendaal) vroeg wat hiervan de consequenties waren voor 
de verenigingen, waarop de penningmeester antwoordde dat in feite het systeem 
van contributieberekening over een gemiddeld aantal leden over een bepaalde 
periode was vervangen door een systeem van prikdata en voorts dat de betaaldata 
werden gewijzigd. 

De heer Hahn (s.v. Hoensbroek-Max-Euwe) yond dat een contributieberekeningssys
teem, dat gebaseerd is op ledentallen op bepaalde prikdata, uit de tijd is. 
Door invoering van automatisering moet het mogelijk zijn om maandnota's samen 
te stellen. De heer Huhnen (s.v. Hoensbroek-Max-Euwe) zei te verwachten, dat het 
invoeren van een halfjaar contributie drempel verhogend zou werken. De voor
zitter was deze mening echter niet toegedaan. Uit de enquete die was gehouden 
bleek namelijk dat de meeste verenigingen reeds het systeem van jaar- en 
halfjaarcontributie kenden. 

Het voorstel van de heer Cuppen (s.v. Blerick), 1 september en 1 maart aan 
te wijzen als prikdat werd niet overgenomen door de vergadering. Evenmin 
het voorstel van de heer Holterbosch (s.v. Schaesberg) om de uiterste 
betaaldatum te vervroegen. De voorzitter achtte het in dat geva1 niet uitges10ten 
dat enkele verenigingen in liquiditeitsproblemen zouden kunnen geraken. 

Uiteindelijk gaan allen, m.u.v. de heer Hahn, namens de s.v. Hoensbroek-Max-Euwe, 
accoord met het bestuursvoorstel. 

5 Wijziging van het wedstrijdreglement 

Het voorstel van het bestuur om artikel 17 uit te breiden met een bepaling 
inzake het te laat starten van een competitiewedstrijd werd uitgebreid besproken. 

De heer Offermans (s.v. Kerkrade) yond het woord "enige" in de eerste regel 
erg vaag. Zi.i. zou dit tot verwarring aanleiding geven. De heer Holterbosch 
(s.v. Schaesberg) had tegen net voorstel geen bezwaar, maar verwachtte bij 

de uitvoering ervan weI problemen daar de teamleider van de thuisspelende 

vereniging tevens wedstrijdleider is. 


Het voorstel werd,onder weglating van het woord "enige" in de eerste regel, 

aanvaard. 


6 Het reglement voor de finale vanhet persoonlijk kampioenschap van Limburg 

Ter inleiding van dit agendapunt vertelde de voorzitter iets over de 
achtergrond van dit voorstel. Een commissie bestaande uit de heren 
Neus (V.S.M.), Offermans (s.v. Kerkrade) en hijzelf nadden zich gebogen 
over de problematiek. Ret bleek dat er reeds veel was gereglementeerd en 
de wijzigingen vanuit de commissie beperken zich danook tot enkele toevoegingen 
i. v.m.. net indelen op basis van hetZwi tserssysteem en het instellen van een 
beroepsmogelijkneid voor de spelers. 
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De heer van Gunst (GESS) had naast een aantal opmerkingen van min of 
meer tekstuele aard ook een aantal inhoudelijke bemerkingen. 

- het spelen van 2 wedstrijden op een zaterdag komt hem te zwaar voor, 
- de tijd gelegen tussen twee ronden moet nader worden gedefinieerd, 
- hij vroeg zich af of het niet zinvol zou zijn om een wedstrijdleider 

voor de eerste klasse en een voor de tweede klasse te benoemen. 
- hij waarschuwde voor het feit dat de spelers, die zijn gekozen in 

de beroepscommissie, belang kunnen hebben bij bepaalde uitspraken van 
deze commissie en daardoor zou de besluitvorming binnen de groep 
weleens beinvloed kunnen worden. 

- hij wees op het feit dat de speler,die als derde eindigd in de eerste 
klasse, het recht heeft om volgend jaar opnieuw dee1 te nemen aan de 
finale. De 7 ronden v'olgens het zwi tserssysteem die er nu worden ge
speeld geven onvoldoende zekerheid omtrent de vraag of de juiste 
speIer weI op de derde plaats is geeindigd. Met behulp van een for
mule is te berekenen, hoeveel ronden er daadwerkelijk moeten worden 
gespeeld, alvorens men kan stellen, dat de juiste man op de juiste 
plaats is geeindigd. 

De heer Huhnen (Hoensbroek-Max-Euwe) vroeg zich af, waarom de artikelen 12 
en 13 waren opgenomen. De voorzitter antwoordde hierop dat het een gevolg was 
van de formele vastlegging van de bestaande reglementering. 

De heer Schaffhausen (s.v. Brunssum) vroeg waarom men reeds vanaf 1 september 
lid moet zijn, indien men aan de finale van het persoonlijk kampioenschap 
wenst deel te nemen. Hij stelde voor om de 2e zin van dit artikel weg te laten. 
Dit voorstel kwam later in stemming en kon de goedkeuring van de vergadering 
wegdragen, zij het met slechts 56 stemmen voor en 49 tegen. 

De heer Kerssemakers ( EWS ) merkte op dat het indelen volgens het zwitsers
systeem ook door iemand anders dan de wedstrijdleider kan gebeuren. 

In zijn antwoord ging de voorzitter in op het probleem van de ondeskundigheid 
en de subjectiviteit van de commissie van beroep. Tijdens de voorbereidingen 
was dit onderwerp ook al aan de orde geweest, maar uiteindelijk had men een keuze 
moeten maken en vanwege het feit dat men een overlegsituatie wilde scheppen 
had men voor deze oplossing gekozen. 

Tekstueel zullen een aantal punten worden aangepast. Deze hebben betrekking op 

- de defini tie van het jaar w-aarover men kampioen is, 
wat te doen indien de stemmen staken binnen de commissie van beroep, 

- in artikel 8 zal worden toegevoegd "m.u.v. het gestelde in artikel 12 en 13", 
- in artikel 3 zal de 2e zin worden weggelaten. 

Twee verenigingen , t.w. GESS en s.v. Attaque, hebben zich candidaat gesteld 
voor de organisatie van de finale van het persoonlijk kampioenschap van Limburg. 
In de eerstvolgende fiegtuursvergadering zal hierover worden gesproken. Daarna 
zal met de verenigingen contact worden opgenomen en zal het bestuur beslissen, 
wie de organisatie zal gaan verzorgen. 

7 Elo-rating 

Naar aanleiding van de voorsi;ellen wenste ni.emand het woord. De voorzi tter 
bracht daarom het eerste voorgtel, de uitslagen van de promotie- en eerste 
klasse van het seizoen 1984/1985 telaten verwerken, in stemming. Het voorstel 
werd met 89 stemmen voor aangenomen. ffet tweede voorstel om de uitslagen van de 
competitie 1983/19H4 van de promotieklasse ook te laten berekenen, werd eveneens 

aangenomen. 
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8 Prijsuitreiking 

De voorzitter overhandigde de prijzen aan de vertegenwoordigers van de 
volgende teams: 

promotieklasse V.S.M. I 
Ie klasse A V.S.M. II 
Ie klasse B s.v. Venlo II 
2e klasse A V.S.M. III 
2e klasse B s.v. "'t Pionneke" II 
2e klasse C s.v. Klein Paries 
3e klasse A s.v. Attaque 
3e klasse B s. v. Kerkrade IV 
3e klasse C E.W.S. II 
3e klasse D Blerickse s.v. 
3e klasse E s.v. Venray II 

9 De rondvraag 

Tijdens dit agendapunt werd door de heer Offermans (s.v. Kerkrade) bekend gemaakt 
dat de heer C. van Gunst candiaat is gesteld door het KNSB-bestuur voor een 
functie binnen dat bestuur. Hierbij werd gedacht aan de portefeuille "recreatie
schaak" . 

Op vragen omtrent een knock-out bekersysteem deed de voorzitter de toezegging, 
dat het bestuur zich hierover zal beraden. De voorzitter verzocht om toezending 
van voorstellen m.b.t. de indeling, reglementen e.d. 

De heer Hahn (Hoensbroek-Max-Euwe) verzocht om toezending van de statuten en 
het huishoudelijke reglement, hetgeen door de secretaris wordt toegezegd. 
Zijn voorstel om onder de lezers van "Schakend Nederland" een enquete te laten 
organiseren ging de voorzitter te ver. Hij adviseerde de heer Hahn om schriftelijk 
bij de redactie van "Schakend Nederland" te reageren en te verzoeken om zijn 
reactie integraal op te nemen in h.et eerstvolgende nummer van dit schaakblad. 

10 Slui ting 

Onder dankzegging voor de allen geleverde bijdrage sluit de voorzitter 
de vergadering. 

Aldus gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering van .. - .. - .. 
Voor eventuele wijzigingen, op- of aanmerkingen wordt verwezen naar het verslag van 
deze vergadering. 

Accoord Accoord 

F. Hendriks W. Ruijters 
voorzitter secretaris 


